



مجموعة دلمار الصناعية
DELEMAR INDUSTRIAL GROUP

سياسة الجودة، والسلامة، والصحة المهنية، والبيئة، وترشيد الطاقة

تلتزم الإدارة العليا بمجموعة دلمار الصناعية والتي تعمل في مجال تصميم وتطوير وتصنيع وبيع قطاعات الألومنيوم بالإضافة إلى تصنيع الزجاج من خدمات التقطيع والتخريم والتلميع والطباعة والمعالجة الحرارية والمزدوج والمصفح والمصنفر، بتقديم خدمات عالية الجودة تحقق رغبات وتوقعات العملاء وتوفير بيئة عمل آمنة تحافظ على سلامة وصحة جميع العاملين الموجودين بها والحفاظ على البيئة من التلوث وترشيد الطاقة ولذلك فإن الشركة ملتزمة بتطبيق متطلبات نظام إدارة الجودة **ISO 9001 : 2015** ونظام إدارة السلامة والصحة المهنية طبقاً للمواصفة **ISO 45001 : 2018** ونظام إدارة البيئة طبقاً للمواصفة **ISO 14001 : 2015** ونظام إدارة الطاقة طبقاً للمواصفة **ISO 50001 : 2018**.

حيث تهدف الشركة إلى:

- 1 إنشاء أهداف وبرامج لنظم الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة وترشيد الطاقة والالتزام بإتاحة المعلومات والموارد اللازمة لتحقيق تلك الأهداف ومراجعتها دورياً.
- 2 القضاء على المخاطر وتقليل الأخطار المتعلقة بالجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة وترشيد الطاقة.
- 3 تدريب وتوعية العاملين لتنمية وعيهم وثقافتهم بمتطلبات الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة وترشيد الطاقة لتعزيز مبدأ الإستدامة.
- 4 توفير ظروف عمل آمنة وصحية للوقاية من الإصابات والأمراض المرتبطة بالعمل.
- 5 أن تكون السياسة متاحة للأطراف المهتمة والعملاء عند الطلب وجميع المهتمين بنشاط الشركة.
- 6 الإلتزام والوفاء بالتشريعات وقوانين السلامة والصحة المهنية والبيئة وترشيد الطاقة وإستيفاء أي متطلبات أخرى تنطبق على الشركة.
- 7 مشاركة جميع العاملين أو ممثليهم فيما يخص نظام السلامة والصحة المهنية.
- 8 حماية البيئة من خلال الحد من التلوث والاستخدام المستدام للموارد الطبيعية وتخفيف تغير المناخ والتكيف معه وحماية التنوع البيولوجي.
- 9 الإلتزام بشراء و إستخدام المنتجات و الخدمات التي قد تؤثر على أداء الطاقه ودعم التصميمات والتعديلات الهندسية التي تساهم في تحسين أداء الطاقة.
- 10 التحسين المستمر لنظام إدارة الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة وترشيد الطاقة.
- 11 مراجعة سياستنا بصفة دورية والتأكد من فهمها وتطبيقها والإلتزام بإعلام عملائنا والأطراف المهتمة بأي تغيرات جوهرية تؤثر على عمليات أو منتجات الشركة.

أنظمة الإدارة لدينا - تقود إلى التميز

- | | | | |
|--|--|--|--|
|  ISO 9001 : 2015
نظام إدارة الجودة |  ISO 45001 : 2018
نظام إدارة السلامة والصحة المهنية |  ISO 14001 : 2015
نظام إدارة البيئة |  ISO 50001 : 2018
نظام إدارة الطاقة |
|--|--|--|--|

رئيس مجلس الإدارة
م. محمود هارون

Quality, Safety, Occupational Health, Environmental & Energy Saving Policy

The top management of Delmar Industrial Group, which works in the field of design, development, manufacture and sale of aluminum profiles in addition to glass manufacturing, including Cutting, Polishing, Drilling, Printing, Tempering, Double, Laminated and Sand Blasting services, is committed to providing high quality services that fulfill the needs and expectations of customers and Providing a safe work environment that maintains the safety and health of all employees in it and preserving the environment from pollution and energy saving. Therefore, the company is committed to implementing the requirements of the quality management system **ISO 9001 : 2015**, the occupational safety and health management system in accordance with **ISO 45001 : 2018**, and the environmental management system in accordance with **ISO 14001 : 2015** and energy management system in accordance with **ISO 50001 : 2018**.

Where the company aims to:

- 1 Establishing objectives and programs for quality, safety, occupational health, environment and energy saving systems and commitment to providing the information and resources necessary to achieve these objectives and reviewing them periodically.
- 2 Eliminate hazards and reduce risks related to quality, safety, occupational health, environment and energy saving.
- 3 Training and aware workers to develop their awareness and culture of quality, safety, occupational health, environmental and energy saving requirements.
- 4 Providing safe and healthy working conditions for the prevention of work-related injuries and ill health.
- 5 The policy should be available to interested parties, customers upon request and all those interested in the company's activity.
- 6 Commitment and fulfillment of legislation and laws of safety, occupational health, environment and energy saving and fulfillment of any other requirements that apply to the company.
- 7 Participation of all employees or their representatives regarding the occupational safety and health system.
- 8 Protecting the environment through reducing pollution, sustainable use of natural resources, mitigating and adapting to climate change, and protecting biodiversity.
- 9 Commitment to purchasing and using products and services that may affect energy performance and support designs and engineering modifications that contribute to improving energy performance.
- 10 Continual improvement of the quality, safety, occupational health, environmental and energy saving management system.
- 11 Review our policy periodically and ensure that it is understood and implemented and commit to informing our customers and interested parties of any fundamental changes that affect the company's operations or products.

Our Management Systems - Driving Excellence

- | | |
|--|--|
|  ISO 9001 : 2015
Quality Management System |  ISO 45001 : 2018
Occupational Health & Safety Management System |
|  ISO 14001 : 2015
Environment Management System |  ISO 50001 : 2018
Energy Management System |